
 

 

 

     

 

Αθήνα, 7 Σεπτεμβρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα:  Τραγική υποστελέχωση του Νοσοκομείου Λέρου  

 

Η ΟΕΝΓΕ με πρόσφατη καταγγελία της αναδεικνύει το ζήτημα της τραγικής 

υποστελέχωσης του Νοσοκομείου Λέρου, καθώς εδώ και λίγες μέρες το 

Νοσοκομείο έχει μείνει χωρίς αναισθησιολόγο.  

 

Σύμφωνα με τα όσα καταγγέλλονται:  

 

Ένα ολόκληρο νησί, μαζί και η Πάτμος, οι Λειψοί και το Αγαθονήσι, μαζί με τους 

χιλιάδες επισκέπτες που βρίσκονται αυτή την περίοδο στην περιοχή βρίσκονται 

στο έλεος της τύχης.  

 

Επείγουσες διασωληνώσεις, επείγοντα χειρουργεία, διακομιδές βαρέως 

πασχόντων βρίσκονται κυριολεκτικά στον αέρα. Ενώ γνώριζαν εκ των προτέρων 

ότι ένας εκ των δύο Αναισθησιολόγων βγαίνει σε αναστολή λόγω μη 

εμβολιασμού και ο άλλος συνάδελφος θα λάμβανε την κανονική του άδεια, δεν 

φρόντισαν να υπάρξει λύση στο πρόβλημα.  

 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένη τη σοβαρότητα της κατάστασης,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Είναι ενήμερος για την κατάσταση που επικρατεί στο Νοσοκομείο Λέρου; 

2. Ποιες άμεσες πρωτοβουλίες επίλυσης του προβλήματος προτίθεται να λάβει;  

Η ερωτώσα βουλευτής 
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